

ISSN 0258-4646



A standard linear barcode is positioned horizontally. Above the barcode, the ISSN number is printed vertically. To the right of the barcode, there is a small vertical text element.

0.6>

9 770258 464206

中国医科大学学报

Zhongguo Yike Daxue Xuebao

月刊 第49卷 第6期 (总第348期) 2020年6月

目 次

论 著

急诊经肝动脉栓塞治疗肝细胞癌自发性破裂出血的临床疗效及预后的影响因素

..... 孙骏,肖亮,宋健博(481)

麝香通心滴丸对高血压大鼠血管内皮功能及Rho/ROCK信号通路的影响

..... 李立杰,葛华,陈曦,鲁伟,王月,陈克研(485)

高迁移率族蛋白B-1通过细丝蛋白A影响喉癌细胞迁移 贾茹,孙媛媛,富伟能(490)

首发抑郁症患者认知行为治疗前后静息态脑功能磁共振低频振幅的变化

..... 王洋,王菲,汤艳清,魏胜男,姜晓薇,张然(495)

microRNA-486对低氧导致的原代大鼠心肌细胞损伤和凋亡的改善作用

..... 张海涛,韦薇,齐弘炜,袁彪,汤楚中(500)

人工促宫颈成熟对孕足月剖宫产术后再次妊娠阴道试产母儿预后的影响

..... 虞金哲,刘彩霞,王紫微,栗娜,崔红(505)

烟酰胺单核苷酸对阿尔茨海默病模型大鼠认知功能的影响

..... 王晓楠,张励,徐茜,杨旸,胡雪君(509)

护士群体子宫肌瘤患病现状及影响因素分析 钱庆庆,范玲(512)

保留杓状软骨在喉次全切除环舌根会厌吻合术中的应用 杜晶静,惠莲,郭星(519)

术前营养状态对不同浆膜类型胃癌患者预后的影响及对胃癌分期的预判

..... 张博,李凯,邵伊宁,欧凤荣(523)

蛇床子素对慢性坐骨神经压迫模型大鼠背根神经节中MyD88、p-ERK表达的影响

..... 温超,王春梅,杨柳(528)

基于时间序列分析的悬浮红细胞临床需求预测模型研究

..... 彭荣荣,刘芸男,杨冬燕,王含柔,赵明峰,杨小丽(532)

不同设计疏水性丙烯酸酯人工晶状体襻黏性对比研究

..... 胡艺平,王静,李史序,刘彧琦,李博文,张劲松(537)

老年膝关节骨性关节炎患者跌倒风险临床预测规则的构建 姜丽萍,陆皓,汉瑞娟,李旭(541)

Tenascin-C在椎间盘退行性病变中的作用及机制研究 丁萌萌,贾儒林,赵平(546)

羟考酮注射液复合右美托咪定用于剖宫产术后镇痛的可行性及效果观察

..... 李晶,李铁成,陈晓宇(551)

有氧运动对人骨骼肌基因表达的影响 王子璐,刘立民,孙晓(556)

脉冲射频通过调控Nrf2的表达减轻神经病理性疼痛大鼠的机械痛敏

..... 樊修元,陶学恕,奚奇,王品莹,宋涛(561)

CRIM1基因对胃癌细胞增殖和凋亡的影响及其预后价值 吴昆哲,戴冬秋(565)

综 述

OX40免疫检查点在头颈部鳞状细胞癌中的作用机制及临床应用的研究进展

..... 姜鑫,杜国强,李志勇,赵志国,王瑾(570)

本期责任编辑 王又冬

期刊基本参数:CN21- 1227/R * 1951 * m * A4 * 96 * zh * P * ¥ 15.00 * 2 100 * 20 * 2020-6* n

JOURNAL OF CHINA MEDICAL UNIVERSITY

Monthly Vol. 49 No.6 (Sum No.348) June 2020

CONTENTS IN BRIEF

Original article

Clinical efficacy and prognostic factors of emergency transhepatic arterial embolization in
the treatment of spontaneous rupture and bleeding of hepatocellular carcinoma

.....SUN Jun, XIAO Liang, SONG Jianbo (481)

Effect of musk tongxin dropping pills on vascular endothelial function and the Rho/ROCK
signaling pathway in hypertensive rats

.....LI Lijie, GE Hua, CHEN Xi, LU Wei, WANG Yue, CHEN Keyan (485)

Role of high mobility group box-1 in laryngeal cancer cell migration via filamin A

.....JIA Ru, SUN Yuanyuan, FU Weineng (490)

Changes of amplitude of low-frequency fluctuations of resting-state fMRI before and after
cognitive behavioral therapy in patients with first-episode major depressive disorder

.....WANG Yang, WANG Fei, TANG Yanqing, WEI Shengnan, JIANG Xiaowei, ZHANG Ran (495)

microRNA-486 improves hypoxia-induced injury and apoptosis of primary cultured

myocytes in ratsZHANG Haitao, WEI Wei, QI Hongwei, YUAN Biao, TANG Chuzhong (500)

Effect of artificial cervical ripening on the prognosis of pregnant women undergoing
trial of labor after cesarean delivery.....YU Jinzhe, LIU Caixia, WANG Ziwei, LI Na, CUI Hong (505)

Effects of nicotinamide mononucleotide on cognitive function in a rat model of Alzheimer disease

.....WANG Xiaonan, ZHANG Li, XU Xi, YANG Yang, HU Xuejun (509)

Analysis of factors influencing the prevalence of uterine fibroids in nurses

.....QIAN Qingqing, FAN Ling (512)

Applications of preserving arytenoid cartilage during Arslan's operation of subtotal

laryngectomy and ring-tongue-root-epiglottic anastomosisDU Jingjing, HUI Lian, GUO Xing (519)

Effect of preoperative nutritional status on the prognosis of patients with gastric cancer of different
serous membrane types and its application in the prediction of gastric cancer stage

.....ZHANG Bo, LI Kai, SHAO Yining, OU Fengrong (523)

Effects of osthole on MyD88 and p-ERK expression in dorsal root ganglia of rats with chronic constriction
injury of the sciatic nerveWEN Chao, WANG Chunmei, YANG Liu (528)

Examination of the clinical demand prediction model of suspended red blood cells using a time series analysis

... *PENG Rongrong, LIU Yunnan, YANG Dongyan, WANG Hanrou, ZHAO Mingfeng, YANG Xiaoli* (532)

Comparative study on haptic adhesion of hydrophobic acrylic intraocular lens with different designs

..... *HU Yiping, WANG Jing, LI Shixu, LIU Yuqi, LI Bowen, ZHANG Jinsong* (537)

Development of a clinical prediction rule for fall risk in elderly patients with knee osteoarthritis

..... *JIANG Liping, LU Hao, HAN Ruijuan, LI Xu* (541)

Role and mechanisms of Tenascin-C in degenerative disc disease

..... *DING Mengmeng, JIA Rulin, ZHAO Ping* (546)

Effects of hydroxycodone injection combined with dexmetomidine on postoperative

analgesia after cesarean section *LI Jing, LI Tiecheng, CHEN Xiaoyu* (551)

Effect of aerobic exercise on gene expression in human skeletal muscle

..... *WANG Zilu, LIU Limin, SUN Xiao* (556)

Pulsed radiofrequency attenuates mechanical hyperalgesia in rats with neuropathic pain by

regulating the expression of Nrf2 *FAN Xiuyuan, TAO Xueshu, XI Qi, WANG Pinying, SONG Tao* (561)

Effects of *CRIM1* on the proliferation and apoptosis of gastric cancer cells and the

prognostic value of *CRIM1* expression *WU Kunzhe, DAI Dongqiu* (565)

Review

Anti-tumor mechanism and clinical application of immune checkpoint OX40 in head and neck

squamous cell carcinoma *JIANG Xin, DU Guoqiang, LI Zhiyong, ZHAO Zhiguo, WANG Jin* (570)

Executive Editor: *WANG Youdong*

本刊英文编校由 Editage(意得辑)负责